
Emlékeztető a 2023. január 23-i klubestről 

Helyszín: Faluház, előadó terem 

Jelenlévők: Neszveda P., Méhely T., Fehér J., Konta G., Balás K., Mogyorósi G., Pinke 

Gy., Szulik M., és végül jómagam, BA. 

Az est elején a tagdíjakat rendeztük, illetve tisztáztuk, hogy kik a „pártoló”, illetve a 

„rendes” jogviszonnyal rendelkező tagok. A „rendes” tagok azok, akik tevékenyen 

résztvesznek a klubesteken, az egyéb rendezvényeken, és (2.000 Ft/év) tagdíjat 

fizetnek. Klubtagsági igazolványt kapnak és élvezik az ezzel járó kedvezményeket. 

A „pártoló” tagok azok, akik a fentieken nem vesznek részt, csak esetlegesen, de 

érdeklődnek a klub hírei iránt, ezért a körleveleket megkapják, tagdíjat nem fizetnek, 

de tetszőleges adományaikkal, egyéb hozzájárulásaikkal (pl. előadás) segíthetik a 

klubot. Klubtagsági igazolványt nem kapnak, így értelemszerűen, az azzal járó 

kedvezményekkel sem élhetnek. 

A listát hamarosan kör e-mailben megküldöm a tagságnak. (N.P.) 

Ezután egy új tag, Szulik Márta mutatkozott be. Sajnos csak mobillal fotózik, és 

számítógépe sincs, de nagyon lelkes, és szeretne jó, és szép képeket készíteni. Ebben 

azt hiszem, mindenki szívesen a segítségére lesz. 

Utána Fehér Jancsi hangulatos téli képeiben gyönyörködhettünk. 

Majd Pinke Gyuri is hozott egy csokor képet, melyet a Margit-szigeten készített. 

Ötletként (F.J.) felmerült, hogy készítsünk tablót, melyet a Faluház folyosóján 

helyezünk el, –forgalmas helyen,- és amelyen havi váltásban 1-1 klubtagunk által 

készített 12-15 db. kb. A5-ös méretű papírkép szerepel. A tabló címe pedig: 

„Klubtagjaink készítették” lenne. A képeket minden alkalommal a szerző készítteti el, 

a saját költségén. 

Másik ötlet (N. P.) az volt, hogy a Faluház folyosóin a TV monitorokon folyamatosan 

fut a házi szerkesztésű (Sütő Lajos) képújság. Ide kéne a klubot bemutató videót, illetve 

slideshowt készítenünk, ami a ház látogatói között remek reklám, illetve promóciós 

lehetőség lenne a klub számára.  

/Utólagos info: Beszéltem Benkó Attilával, a Faluház igazgatójával, ő mindkét 

ötletet támogatja! A képújsággal kapcsolatban a videós-slideshowt készítőkkel Lajos 

tanácskozni szeretne az egyéb lehetőségekről. F. J,  P. Gy,  K. G, B. A, beszéljünk meg 

egy időpontot a Lajossal való találkozásra! (N.P.)/ 

Az est végén a tagsági igazolványhoz szükséges igazolványképeket még Péter 

elkészítette. 

Zárásként megállapíthatjuk, hogy ismét egy jót örömködtünk, beszélgettünk. 

Találkozunk két hét múlva, február 06.-án a szokott időben, és a szokott helyen. 

Az összefoglalót készítette: Börzsönyi Attila, (kiegészítette: N.P.) 


